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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 11. 

 

2024. gada 6. jūnijā. 

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire,  Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Dace Cīrule, Gatis Līcis. 

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne,  Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Galvenā vides pārvaldniece Sigita 

Varika,  Galvenais projektu vadītājs Māris Ozoliņš, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes 

vadītāja Linda Zaķe,  Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, 

Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa. 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par projekta “Pasākumi vides pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā "Adatiņas", 

Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā” īstenošanas pārtraukšanu;  

2. Par sadarbības līguma slēgšanu Zeltozola ielas, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, daļas dubultās virsmas apstrādei;  

3. Komitejas atzinums - Par izlīguma slēgšanu civillietā par ceļa servitūta nodibināšanu 

zemesgabalā “Izgāztuve”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

4. PIEBALSOJAMAIS - Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma Rīgas ielā 27, 

Baldonē, Ķekavas novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA “Clean R”;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Par grozījumiem 2024. gada 28. februāra Domes lēmumprojektā 

Nr.27.  

 

 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi 
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 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegti  divi priekšlikumi par darba kārtības 

papildināšanu ar diviem piebalsojamiem jautājumiem.  

Edgars Melnieks un Inga Biļko sniedz komentārus par piebalsojamiem jautājumiem.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā ieļaut jautājumu: 5. PIEBALSOJAMAIS - Par šķiroto atkritumu 

savākšanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, Ķekavas novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA “Clean R”, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu: 6. PIEBALSOJAMAIS - Par grozījumiem 2024. gada 

28. februāra Domes lēmumprojektā Nr.27., 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 6. jūnija sēdes darba kārtību. 
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1. Par projekta “Pasākumi vides pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā 

"Adatiņas", Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā” īstenošanas pārtraukšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:05:20) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ir sagatavots lēmumprojekts par projekta “Pasākumi vides 

pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā "Adatiņas", Daugmalē, Daugmales pagastā, 

Ķekavas novadā” īstenošanas pārtraukšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Māris Ozoliņš, Juris 

Žilko.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Pasākumi vides pieejamības nodrošināšanai pašvaldības ēkā "Adatiņas", 

Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā” īstenošanas pārtraukšanu, 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Andris 

Ceļmalnieks, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Nepiedalās" 

– nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu Zeltozola ielas, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, daļas dubultās virsmas apstrādei 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:18:05) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks.  Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 8.aprīlī saņemts 

privātpersonas iesniegums, kurā tiek lūgts slēgt sadarbības līgumu, kura ietvaros pašvaldība 

apņemtos veikt Zeltozola ielas pamatnes sagatavošanu dubultās virsmas apstrādei, savukārt 

iesniedzēja kopā ar citiem Zeltozola ielas iedzīvotājiem apņemtos uz sagatavotās ielas 

pamatnes veikt dubultās virsmas uzklāšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Viktorija Baire, Edgars Melnieks, Valts Variks, Juris 

Jerums.   

 

Juris Jerums  izsaka lūgumu - uz Domes sēdi sagatavot iešējās auditores saskaņotu atzinumu 

par to vai jaunais mehānisms ir pielietojams šajā reizē un visās turpmākajās rizēs, ja būs šādas 

situācijas.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:47  līdz plkst. 14:53.   
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Jautājumu atbilžu sadaļu turpina Aigars Vītols, Edgars Melnieks, Juris Jerums, Valts Variks, 

Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko.  

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Valta Varika - 

Noteikt Zeltozola ielai uzturēšanas klasi līdz domes sēdei, kurā tiks skatīts šis jautājums, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 3 (Aigars Vītols, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), "Atturas" – 1 (Viktorija Baire), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Līdz domes sēdei pievienot korektu Līguma pielikumu ar Pašvaldības vecamajiem darbu 

un trases apjomiem, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu Zeltozola ielas, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, daļas dubultās virsmas apstrādei, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

Par balsojumu izsakās Juris Jerums – balsoju “Par” jo ideju atbalstu, bet, tomēr, uz Domes 

sēdi vēlos redzēt izpildītu manu lūgumu pēc fotofiksācijas, kas pievienota kā informatīvs 

materiāls izskatāmajam jautājumam, kā arī, auditores atzinumu par mehānismu kā tādu.  

 

 

Par balsojumu izsakās Gatis Līcis – izsaku lūgumu deputātam Valtam Varikam uz Domes sēdi 

sagatavot atbildi, vai nepieciešams noteikt  visiem ceļiem klases un no kurienes iespējams rast 

papildus finansējumu šādiem darbiem.  
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3. Komitejas atzinums - Par izlīguma slēgšanu civillietā par ceļa servitūta nodibināšanu 

zemesgabalā “Izgāztuve”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:24:44) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ziņo par iespējamo izlīguma slēgšanu civillietā 

Nr.C33464823 par ceļa servitūta nodibināšanu zemesgabalā “Izgāztuve”, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Viktorija Baire, Juris Jerums, Jānis Zvaigzne. 

 

Debatē Juris Jerums.   

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pamatojoties uz Finanšu komitejā uzklausīto ziņojumu, sniedzam komitejas atzinumu - 

[Neatbalstīt izlīguma slēgšanu], 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

4. Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, Ķekavas novadā, 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA “Clean R” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:41:35) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks. Ir sagatavots lēmumprojekts par šķiroto atkritumu 

savākšanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, Ķekavas novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA “Clean R”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne.   

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, Ķekavas novadā, 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA “Clean R”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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5. Par grozījumiem 2024. gada 28. februāra Domes lēmumprojektā Nr.27 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:48:20) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Informē par grozījumiem  ko nepieciešams veikt 2024. gada 28. 

februāra Domes lēmumprojektā Nr.27.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Viktorija Baire, Inga Biļko, Valts Variks.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atbalstīt. Sagatavot domes lēmumu līdz Domes sēdes izsludināšanai. Saskaņot ar Finanšu 

pārvaldi, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:23 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


